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Zoals u weet bereidt het college momenteel de bezuinigingsvoorstellen voor. Hierbij komen ook hero-
verwegingen van lopende projecten aan de orde.   
We vinden het belangrijk om de betrokken partijen hierover in een zo vroeg mogelijk stadium te in-
formeren.  
 
Daarom hebben we maandag jl. in Liessel gesproken met afgevaardigden van de voetbal-, volleybal- 
en korfbalvereniging en een afgevaardigde van de stichting in oprichting.  
 
In het kort is het volgende aan de orde geweest:  
 
Bij   de   start   van   het   project  Sporthal Liessel  ging   het   gemeentebestuur   er   vanuit   dat:  

o De microhal gesloopt moest worden tbv woningbouw 
o Gelden beschikbaar zouden zijn vanuit het reconstructiefonds 
o De begroting voldoende ruimte zou geven voor een eventueel financieel tekort 

 
De wereld ziet er nu heel anders uit. Dit maakt dat wij moeten herbezinnen en nieuwe keuzes moeten 
maken:  

o Wat is nodig? 
o Wat kunnen we betalen? 
o Wat zijn de mogelijkheden om de behoeften te realiseren? 

 
De komende periode wordt benut om helder te krijgen wat echt noodzakelijk is in Liessel.     
 
 
De diverse opties worden komende weken nader uitgewerkt. U wordt zo spoedig mogelijk geïnfor-
meerd. Deze raadsinformatiebrief kunt u tevens beschouwen als een antwoord op raadsvraag 110. 
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